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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 6 D'ABRIL DE 2011 

 

A Bellaterra, a les 15:10 hores del dia 6 d'abril de 2011, es reuneix la Junta Permanent 

de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant 

de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents membres de la 

Junta: 

 

Alcañiz Baldellou, Josep M.  

Barbé Garcia, Jordi 

Benet Català, Jordi 

Cabré Fabré, Oriol 

Caelles Vidal, Gerard 

Esquerda Canals, Gisela 

Fernández Gallegos, Maria Rosario 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Ibáñez Serrano, Mireia 

Itarte Fresquet, Emili 

Llagostera Casas, Montserrat 

López Zúñiga, Rubén 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clua, Joaquím 

Martín Flix, Marta 

Martínez Ramírez, Paz 

Masip Argilaga, Anna 

Montpeyó Garcia-Moreno, David 

Moraira Reina, Trinidad 

Moreno Pardo, Alexandra 

Nogués Bara, Victòria 

Pallarés Goitiz, Irantzu 

Pechoabierto Saorín, Carme 

Pérez Obiol, Ramon 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder Wien, Charlotte  

Raba Sánchez, Marina 

Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 

Sors Villanueva, Iolanda 

Subirà i de Galdàcano, Maria Eulàlia 

Vendrell Roca, Josep 

Xamena López, Noel 

Excusen assistència: 

Barbadilla Prados, Antonio 

Calero García, Miguel 

Marcos Dauder, Ricard 

Roure Nolla, Joan M. 

Sebastián Pérez, Rosa María 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Informació de l’Equip Deganal. 

3. Aprovació, si s'escau, del calendari per al curs 2011-2012 

4. Aprovació, si s'escau, de la composició de comissions acadèmiques. 

5. Afers acadèmics. 

6. Assumptes de tràmit. 

7. Torn obert de paraules. 
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1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 

 

El Dr. Oriol Cabré demana introduir la data concreta de l'aprovació de l'Estatut de 

l'Estudiant. S'aprova l'esmena i sense cap més intervenció, s'aprova l'acta per 

assentiment. 

 

2.- Informació de l’Equip Deganal 

 

Informe del Degà 

 

El degà passa a informar a la Junta sobre diversos temes: 

 

Pressupost  

- El dia 24 de març es va aprovar el pressupost pel Consell Social i el degà també 

comenta la carta de la rectora on s'anuncia una retallada de 30M € i l'ajornament 

temporal de diverses mesures pressupostàries. També informa que el dilluns dia 4 

d'abril es va convocar una reunió de la Comissió d'Economia que va haver de ser 

suspesa a l’espera de més informació de la Generalitat de Catalunya. 

 

- S'està treballant en la elaboració d'un pla de sostenibilitat que s'espera estigui 

aprovat al juliol del 2011. Aquest pla ha de garantir l'estalvi a nivell de 

funcionament de la Universitat i, tot i que encara no hi ha un document disponible, 

a principis de maig es farà un esborrany que es portarà a la Comissió d'Economia 

per que sigui operatiu el curs 2011-2012. 

 

Comunicació i difusió 

- Jornada de portes obertes. En la darrera edició, celebrada el passat mes de febrer 

han participat 2.288 estudiants, en un clar increment respecte de la passada edició. 

 

- Els dies 23 a 27 de març se celebrà el Saló de l'Ensenyament i per primer cop la 

nostra Facultat va  participar en un estand anomenat Recerca en Acció. En aquest 

punt fa constar l’agraïment a Iolanda Sors i Domènec Martín pel seu suport a la 

preparació de l’activitat. 

 

- En la darrera edició del Camí de Biociències han participat 174 estudiants. El degà 

informa de les visites i agraeix la col·laboració del Servei de Microscòpia. 

 

- El Degà informa que el proper dia 7 de maig hi ha previst celebrar el Dia de la 

Família, on s'espera la vinguda de 150 pares i mares i on hi ha una considerable 

llista d'espera. 

 

Estat d'obres de la tercera planta de la torre C5 senar 

- Les obres dels nous laboratoris docents a la 3ra planta de la Torre C5-senar  

continuen dintre dels terminis previstos. 
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Joc de Rol dintre de la Facultat 

- El degà informa de la situació creada pel desenvolupament d'un joc de rol dintre de 

la Facultat i la constatació de l'increment de la intensitat d'aquest joc en els darrers 

dies i fa palesa la seva preocupació per aquesta escalada. Explica que ha demanat 

una treva als organitzadors del joc per a reconduir la situació i evitar situacions de 

perill derivades de les corredisses per l'interior de la Facultat a més del 

deteriorament de la imatge que això provoca. El proper divendres, dia 8 d’abril, es 

realitzarà una reunió per tal de reconduir la situació. 

 

Indicacions de la Generalitat sobre el nombre d'estudiants de màsters 

- El Rectorat ha enviat escrits amb la programació dels màsters. La possible 

desprogramació dels màsters amb baix nombre d'alumnes no afecta aquest any a la 

nostra Facultat però la situació pot canviar de cara a l'exigència d'incrementar el 

nombre mínim d'alumnes per al curs 2012-2013. 

 

Reunió informativa de l'Àrea de Política Acadèmica sobre Programació i Seguiment de 

les titulacions 

- El degà informa que el passat divendres dia 1 d'abril es va celebrar una reunió  amb 

l'equip de Política Acadèmica del Rectorat on es van explicar els ratios 

professor/alumne per als diferents graus, tot indicant que els nostres graus, tot i que 

els números presentats són provisionals, se situen dintre dels límits correctes. 

 

Finalització del procés de seguiment del primer any dels Graus 

 

- S'ha finalitzat l'informe de Facultat de seguiment dels Graus i s'ha enviat als 

membres de la Permanent per al seu coneixement. 

 

Comissió d'avaluació 

- Hi ha una primera versió de la normativa d'avaluació i properament es faran 

reunions amb caps d'unitat i departaments, coordinadors de titulació i estudiants per 

a discutir-la. 

 

Conferència de la Dra. Blanca Sansegundo 

- S’informa que el dia 27 d’abril la Dra. Blanca Sansegundo impartirà una 

conferència amb el títol Mecanismes de defensa en plantes front la infecció per 

patògens. Es farà l’oportuna difusió de l’acte. 

 

Possible celebració d’una Olimpíada de Biologia el curs 2011-12 a la nostra Facultat 

 

- El degà informa que un dels guanyadors de l’Olimpíada d’enguany a nivell estatal 

és un estudiant de Rubí que serà el representant a la final de Taipei. En aquest 

respecte, s’informa que la nostra Facultat ha estat escollida per a la organització de 

la propera Olimpíada de Biologia a Catalunya que es preveu serà realitzada el més 

de febrer de 2012. 
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Promoció de la Societat Catalana de Biologia entre els instituts de secundària del 

Vallès 

- S’ha fet una primera reunió amb quatre instituts del Vallès que representen tant el 

Vallès Oriental com l’Occidental i que, fruit d’aquesta reunió, s’endegaran accions 

de promoció entre els instituts de secundària. 

Torn de paraules 

Obert un breu torn de paraules, la Dra. Rosario Fernández es queixa de les molèsties 

que el fet de jugar a la pilota davant del prefabricat que hi ha al costat de la cafeteria de 

Ciències/Biociències comporta al personal que hi treballa. El Degà pren nota i diu que 

es posaran uns cartells demanant que no es jugui en aquella zona. 

 

No hi ha més paraules. 

 

3.- Aprovació, si s’escau, del calendari per al curs 2011-2012 

El degà presenta el calendari fent èmfasi en que la setmana del pont de desembre serà 

no lectiva, tot explicant que la pèrdua de classes durant aquesta setmana queda 

compensada per l’allargament en altres períodes. Alguns alumnes proposen que es faci 

festa el dia 23 d’abril en lloc d’altres dies. El degà explica que la UAB segueix el 

calendari festiu de la ciutat de Barcelona, i expressa la seva voluntat de traslladar la 

petició als òrgans competents. 

 

Sense cap més intervenció, s’aprova el calendari per assentiment. 

 

4.- Aprovació, si s’escau, de la composició de les comissions acadèmiques 

El degà explica que el Consell Govern  de la UAB del 26 /01/2011 va aprovar la 

normativa de Màsters que comporta l’obligada creació de una Comissió de Màster a les 

Facultats  i que té com a funcions fonamentals:  

 

- Aprovar les propostes de les memòries de nous títols de màster  així com les 

modificacions dels plans d’estudis de màsters ja  existents.  

 

- Aprovar els informes de seguiment dels diferents màsters.  

 

- Ratificar les propostes de selecció i prelació de candidats. 

 

Aquest fet comporta la necessària creació  d’una Comissió de Grau de Facultat a partir 

de l’actual Comissió Acadèmica per  garantir el tractament específic dels afers de 

Postgrau i Grau de forma similar a com es fa a nivell general a la UAB.  

 

Tot seguit, el degà proposa les composicions de les Comissions de Grau  i Postgrau:  

  

Comissió de Grau: 

 

 El Degà o persona  en qui delegui  

 El Vicedegà Ordenació Acadèmica  
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 Els Coordinadors de Graus 

 El Gestor Acadèmic o persona en qui delegui  

 

Comissió de Màster: 

 

 El Vicedegà de postgrau  

 Els Coordinadors dels estudis de postgrau  de la Facultat  

 Els 4 directors de departament i els 3 directors d’institut més directament 

relacionats  amb els estudis de postgrau o persona en qui deleguin  

 1 Professor que participi en la docència de màsters i que sigui rotatori entre els 

diferents departaments i instituts més directament relacionats amb els estudis de  

postgrau.  

 1 Representant dels alumnes escollit entre els estudiants d’un postgrau que sigui  

rotatori entre tots els adscrits a la Facultat.  

 El Gestor acadèmic o persona en qui delegui  

 

Tot seguit s’obre un torn de paraules en el que la Dra. Mª Carmen Santa-Cruz pregunta 

per la gestió de les Llicenciatures. El degà explica que donat que els coordinadors de les 

Llicenciatures són els mateixos que els dels corresponents Graus, la mateixa Comissió 

de Grau pot dur a terme les tasques de coordinació d’aquestes. 

 

Sense cap més intervenció, s’aprova per assentiment la creació de les dues Comissions 

amb les composicions proposades. 

 

5.- Afers acadèmics 

No n'hi ha. 

 

6.- Assumptes de tràmit 

La Dra. Inmaculada Ponte explica que els dies 12 i 13 de maig es realitzarà una Fira 

de Difusió de Postgraus i destaca la importància de cara a la difusió de la nostra oferta 

entre els alumnes. 

 

7.- Torn obert de paraules 

La Dra. Charlotte Poschenrieder demana en referència als Màsters i Doctorats, que hi 

hauria d’haver un pla d’eficiència de l’Administració com a contrapartida a l’esforç que 

es demana al professorat. El Degà manifesta el seu acord i explica que ja ha expressat 

aquest tema al Rectorat, tot explicant que ha demanat a la Comissió d’Ecionomia  la 

redistribució de les retallades en funció de la dedicació real. 

 

Alguns representants dels estudiants enceten una discussió sobre la desaparició de la 

segona convocatòria en els Graus i la asimetria entre l’esforç emprat i l’avaluació. Un 

cop explicat que l’estructura dels graus comporta una avaluació continuada, el Degà els 

prega que exposin els problemes que puguin anar sorgint. 

 

La Dra. Mª Carmen Santa-Cruz pregunta la situació dels Graus de la UAB amb pocs 

alumnes ateses les retallades pressupostàries. El degà explica que s’estan desprogramant 

assignatures optatives amb pocs alumnes i que els ràtios serveixen per a ajustar aquestes 
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disfuncions.  En aquest sentit, és possible que hi pugui haver redistribució de recursos 

que afectin principalment a la contractació de places. 

 

Els representants dels alumnes manifesten la seva preocupació per les assignatures 

que s’extingeixen i que tenen alumnes que no han pogut matricular-se. El Dr. Noel 

Xamena explica que hi haurà assignatures amb reforç però que no es poden matricular 

alumnes nous. També explica que aquests alumnes tenen la possibilitat de sol·licitar un 

canvi en el pla d’estudis i que aquesta possibilitat ja ha estat informada en una reunió 

prèvia i que més endavant se’n programarà una altra alhora que prega la màxima 

assistència de l’alumnat. 

 

La Dra. Santa-Cruz expressa la seva preocupació perquè s’ha abolit el numerus 

clausus en algunes assignatures. El Cap de Gestió Acadèmica explica que això s’ha fet 

per facilitar la finalització dels estudis als alumnes donada la situació d’extinció de les 

llicenciatures en la que ens trobem. 

 

Els assistents no demanen cap intervenció més. 

 

I, sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 16:30 h. 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 9 de maig de 2011 

 

 

 

 

Vist-i-plau. 

Degà       Secretari 


